

Referat fra møte i RAG for «*alor Norge*»
den 19.06.2024 via TEAMS

Tilstede: Hasle, NinaM, Nina Sterner, Einar og Ingunn
Inger Lise meldte frafall grunnet syk

Saker:	Til avklaring/ oppfølging:
<p>1. Alor Norge samling 2024 – oppsummering, og videre . oppsummeringen fra alor Norge samlingen sendes alle deltakerne og legges også på Baksiden til alor.no. Presentasjonene vist under dagene sendes deltakerne sammen med utsendelse av oppsummeringen, men legges ikke på Baksiden. Ved gjennomgang av oppsummeringen fra samlingen tydeliggjøres at vi allerede er i gang med å ta videre innspill gitt ved open space (nr5) og NinaS vil ta ansvar for en Questback mtp kommende alorNorge iom de er vertskap i 2025.</p> <p>2. Questback. Gjennomgang av utkast til Questback med mindre forslag til justering. Videre plan er at alle hoveddrifere videresender mailadresser til sine meddrifere, dette gjelder alle nettverkene. NinaS sender så ut lenke Qustback til alle drifere, og sammenfatter svarene. Svarene tas ved neste RAG og er viktige i videre plan for kommende samling.</p> <p>3. Møteplan. Da ikke alle var tilstede utsettes møteplan for resten av året, kun dato neste møte settes. Ved neste møte gjennomgås QB, og møteplan med plan for satsing fremover.</p> <p>4. evt , - hvordan rigge Baksiden for også å inneholde «RAG-utstyr» som diverse maler for alor Norge samling etc – vil et eget RAG område som kun er for RAG medlemmer være mest hensiktsmessig eller kan vi ha område som er åpent for «alle»? – vi drøfter – ser på løsninger ved neste møte.</p> <p>Neste møte blir den 21.08 kl 13.30-15</p>	<p>Einar Ingunn</p> <p>NinaS/alle</p> <p>Einar/Ingunn alle</p>

I pennen av Ingunn
20.06.2024